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NOTULEN vergadering Adviesraad Sociaal Domein (ASD) Landsmeer  
28 november 2023 
Gemeentehuis Landsmeer 
 
Aanwezig 
Namens Adviesraad Sociaal Domein:  
• Richard Quakernaat – voorzitter 
• Thijs Bos – secretaris 
• Bart Knibbe 
• Justin Rink 
• Marjan Farjon 
• Ellen de Paauw 
 
Afwezig m.b.:  
• Jack Lok 
• Mark van Gogh 
• Hilda Chin A Tam 
 
Notulist:  
• Nelleke Vet (A-N Maatwerk) 
 
Namens gemeente Landsmeer: 
• Nelleke Tooren 
 
1. Opening en mededelingen 
De voorzitter opent om 19.35 uur de vergadering en heet allen welkom. Jack, Mark en Hilda zijn 
afgemeld voor deze vergadering. Nelleke T. vervangt Hilda bij de vergadering van vanavond. 
 
2. Ontwikkelingen gemeente 
Momenteel wordt gewerkt aan het beleidsplan Sociaal Domein. Als datum wordt nog steeds 
voorjaar 2024 aangehouden. Met de evaluatie wordt bekeken waar we stonden, wat goed gaat, 
wat beter kan en wat anders moet. Per onderdeel wordt dit aangepakt. De opmerkingen van de 
ASD worden hierbij meegenomen. 
 
De ASD vraagt of bekend is hoe de Spuk-gelden worden aangewend. Spuk is een speciale 
uitkering van het rijk, die aan gemeentes wordt uitgekeerd, waarbij gemeentes een plan moeten 
indienen wat zij ermee gaan doen. Speerpunten hierbij zijn armoede, schuldhulpverlening en 
eenzaamheid. Nelleke T. vraagt dit bij de betrokken beleidsmedewerkers na en vraagt om 
puntsgewijs aan te geven wat de aandachtsgebieden zijn. 
 
3. Onderwerpen voor advies 
Evaluatie Meerjarenbeleidsplan Sociaal Domein 2019-2023: een van de leden van de ASD 
merkt op dat in het document zaken worden genoemd die niet specifiek een beleidsontwikkeling 
inhouden, maar meer een verzoek om uitvoering. 
Nelleke T. licht toe dat met de afdeling Sociaal Domein een nieuwe weg is ingeslagen. Er zijn 
verschillende onderdelen die in het nieuwe strategisch beleid vorm dienen te krijgen. Deels zijn 
het lokale beleidsstukken die de gemeente moet gaan vernieuwen. Natuurlijk gaat het om 
vormgeven en uitvoering van de wettelijke taak en hiernaast nog de nieuwe integrale 
financieringsstromen die een integrale aanpak moeten opleveren. Dit alles dient in een nieuw 
strategisch plan verwerkt te worden. Afgesproken wordt dat Nelleke T. de lijst met de voor de 
komende periode te vernieuwen beleidsstukken doorstuurt aan de ASD. Dit helpt om als ASD 
een beter beeld te krijgen. 
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In de vorige vergadering is afgesproken om te brainstormen over te adviseren of nader te 
onderzoeken onderwerpen.  
In dit verband komt het volgende aan de orde: 

• Waar in buurten irritaties zijn, wordt gevraagd waar de verantwoordelijkheid van de 
gemeente ophoudt en die van de buurt begint. Dit is in de vorige vergadering ook kort 
aan de orde gekomen. Voorbeelden van diverse situaties, die overlast geven, worden 
gegeven. Niet helemaal duidelijk is hoe nieuwe bewoners worden geïnformeerd over 
hoe bepaalde zaken binnen de gemeente geregeld zijn en waar de 
verantwoordelijkheden van de bewoners en van de gemeente liggen. Van belang is om 
dat eerst duidelijk te krijgen. Nelleke T. zoekt uit welke informatie (algemeen via 
burgerservice) aan nieuwe bewoners wordt verstrekt, wat de verantwoordelijkheden van 
de woningcorporatie en gemeente zijn bij diverse zaken, en koppelt dit terug. 

• Een van de leden van de ASD geeft aan dat niet bij alle bewoners bekend is welke 
regelingen er binnen Landsmeer zijn. Er komen regelmatig publicaties in het Kompas 
over bijvoorbeeld eenzaamheid. Wellicht kan hier ook andere informatie worden 
verstrekt, bijvoorbeeld over: 
- de regelingen die er zijn voor oudere bewoners; 
- wat er geregeld is op het gebied van mantelzorg/mantelzorgcompliment; 
- aanvullend openbaar vervoer; 
- huishoudelijke hulp. 
Dit is een voorlichtingszaak vanuit de gemeente. Nelleke T. vraagt naar de 
mogelijkheden bij de verantwoordelijke beleidsmedewerker en koppelt dit terug. 

• Aan de hand van voorbeelden wordt opgemerkt dat de gemeente een coördinerende rol 
heeft met betrekking tot het vrijwilligersbeleid, maar ook een aanjagende rol. 
Vrijwilligerswerk is in veel beleidsvelden ingebed. In dat verband is het te betreuren dat 
de gemeente, na het advies van de ASD over het vrijwilligersbeleid, heeft aangegeven 
dat dit op dit moment geen prioriteit heeft voor de gemeente. De ASD denkt dat nog veel 
meer te halen is op dit punt, mensen willen graag een bijdrage leveren. Van belang is 
onder andere hoe je de mensen bereikt en hoe de kennis van vrijwilligers wordt 
onderhouden. 

Afgesproken wordt om de lijst met de beleidsstukken, die Nelleke T. zal sturen, af te wachten 
alvorens te bepalen wat de ASD nader onderzoekt en/of waar de ASD zo nodig op kan 
adviseren. 
 
4. Gemeente Oostzaan 
Richard en Thijs hebben met Herman Flens (voorzitter ASD Oostzaan) en Joke van Ammers 
(lid ASD Oostzaan) gesproken. Wat uit dit gesprek naar voren kwam is dat de problematiek die 
in Oostzaan is, vergelijkbaar is met de problematiek in Landsmeer. Daarnaast werd duidelijk dat 
de ASD Landsmeer, door de gemeente Landsmeer, serieus wordt genomen en goed in de 
beleidsplannen wordt meegenomen. In Oostzaan is veel verloop van personeel. In Landsmeer 
is dat, op het gebied van Sociaal Domein, wat minder. 
Ook in Oostzaan zijn de afgelopen periode weinig beleidsonderwerpen ter tafel geweest, net als 
in Landsmeer. Afgesproken is elkaar te informeren als een advies wordt uitgebracht en contact 
op te nemen als over en weer informatie gewenst is. 
 
5. Jeugdzorg 
Justin heeft ten behoeve van deze vergadering zijn ideeën over een jeugdhonk in Landsmeer in 
een notitie samengevat en geeft een toelichting hierop. Een van de leden van de ASD merkt op 
dat in de notitie de sportscholen gemist worden. Sportscholen zijn namelijk ook plekken waar 
jongeren vaak samenkomen. 
 
Justin heeft contact gehad met drie partijen, namelijk Dynamo, Dock en LINK. Omdat de ASD 
graag wil weten hoe een en ander in de praktijk werkt, wordt afgesproken dat Justin LINK 
nogmaals benadert om te vragen of, en zo ja wanneer, zij iets over dit onderwerp willen komen 
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vertellen tijdens een vergadering van de ASD. Afhankelijk van wat hier uitkomt nodigt Justin hen 
uit en wordt dit geagendeerd voor de betreffende ASD-vergadering. 
Door jongerengroepen is een paar jaar geleden aangegeven dat zij geen behoefte hadden aan 
een jeugdhonk, zij wilden een hangplek. Het is echter niet duidelijk of dat nu nog steeds het 
geval is. Uit de evaluatie is te lezen dat hier vanuit de gemeente aandacht voor komt. Nelleke T. 
neemt een en ander mee richting de beleidsmedewerkers van de gemeente. 
 
6. Facebook pagina 
De poll over het ouderenbeleid en dementie vriendelijke gemeente is nog niet op Facebook 
geplaatst.  
Door Mark is eerder aangegeven dat de ASD nog een reactie van de gemeente zou krijgen op 
de opmerkingen van de ASD over de evaluatie Meerjarenbeleidsplan Sociaal Domein 2019-
2023. Deze reactie heeft de ASD nog niet ontvangen. Nelleke T. vraagt dit na.  
Wellicht is het goed om daarna een tekst op te stellen voor Facebook met een verwijzing naar 
de stukken op de gemeentelijke website. Thijs stelt deze tekst op. 
Richard maakt een kort verslag over het gesprek dat heeft plaatsgevonden met de ASD 
Oostzaan en stuurt dit aan Thijs. 
 
7. Ingekomen post 
Ter kennisname is een bericht ontvangen inzake de cliënt-ervaringsonderzoeken van Wmo en 
Jeugd. De secretaris heeft dit doorgestuurd aan de leden van de ASD. 
 
8. Notulen en actielijst 19 september 2023  
Tekstueel en inhoudelijk: 
Blz. 1: 
Agendapunt 2, tweede alinea: Spuck-gelden moet zijn Spuk-gelden. 
Met deze wijziging wordt het verslag vastgesteld. 
 
De actielijst en PM-lijst worden doorgenomen en aangepast: 

• Enige mensen maken gebruik van het Alzheimercafé Amsterdam-Noord. Het exacte 
aantal was niet bekend bij Angelien Horn. Richard vraagt bij Angelien na waar deze 
exacte cijfers vandaan moeten komen en koppelt dit terug aan gemeente. Er lijken toch 
plannen te zijn om een Alzheimercafé te vestigen in Landsmeer. Nelleke T. vraagt dit 
na.  

 
9. Agendapunten vergadering 30 januari 2024 

• Overzicht met beleidsstukken, die gemeente in de komende jaren vorm moet gaan 
geven;  

• Update pilot Toekomstscenario kind- en gezinsbescherming en Thuis van Noordje (Marit 
hiervoor uitnodigen); 

• (Eventueel) bezoek van LINK inzake jeugdhonk. 
 

10. Rondvraag 
Ellen zal aanwezig zijn bij de bijeenkomst inzake regionale zorg, die op 29 november 
aanstaande gehouden wordt. Zij zet haar bevindingen op de mail.  
 
Justin vraagt of de ASD een interview kan geven bij LOL-radio. Afgesproken wordt dit te doen 
als daar een goede aanleiding voor is, bijvoorbeeld als er een nieuw beleidsplan is waar de 
ASD op heeft geadviseerd. 
 
Marjan vraagt of de notulen van de ASD nog steeds verspreid worden onder de leden van de 
gemeenteraad. Dit is niet bekend. De notulen worden, na vaststelling, geplaatst op de 
gemeentelijke website. 
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Nelleke T. geeft aan dat op de locatie van het ‘oude Middelpunt’ vanaf begin 2024 minderjarige 
vluchtelingen worden opgevangen. Hier komt een zorgbegeleiding van 24 uur per dag op. 
Nelleke geeft hier een korte toelichting op. De omringende bewoners zijn hierover 
geïnformeerd. Een en ander heeft niet geleid tot reacties van onvrede. Opgemerkt wordt dat 
deze groep heel veel aandacht nodig heeft.  
 
10. Afsluiting 
De vergadering wordt om 21.35 uur gesloten.  
 
De volgende vergadering vindt plaats op dinsdag 30 januari 2024 om 19.30 uur,  
Gemeentehuis Landsmeer. 
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Actielijst 
 
Nr. Datum Actie Verantwoordelijke 
1 18 april 2023 Na de zomervakantie een afspraak maken met 

Middelpunt (vanaf september op een maandag-
middag na 15.00 uur). Er worden nu meerdere data 
voorgesteld. Wat is de stand van zaken? 

Hilda/Jack 

2 16 mei 2023 Stukken over ouderen en poll opstellen inzake 
ontwikkelen dementievriendelijke gemeente en 
plaatsen op Facebook. 

Jack 

3 28 november 
2023 

Bij Angelien Horn informeren waar de exacte cijfers 
vandaan moeten komen over hoeveel mensen 
uit Landsmeer gebruik maken van het Alzheimercafé 
Amsterdam-Noord en dit terugkoppelen aan 
gemeente.  

Richard 

4 28 november 
2023 

Bij Mark navragen of bekend is hoe de spuk-gelden 
worden aangewend, en zo ja, aan hem vragen 
puntsgewijs aan te geven wat de aandachtsgebieden 
zijn. 

Nelleke T 

5 28 november 
2023 

Lijst met beleidsstukken, die gemeente de komende 
jaren vorm moet gaan geven, aan de ASD sturen. 

Nelleke T 

6 28 november 
2023 

Navragen welke informatie aan nieuwe bewoners 
wordt verstrekt, zowel algemeen als op het gebied  
van Sociaal Domein. 

Nelleke T 

7 28 november 
2023 

Navragen welke voorlichting in het Kompas kan 
worden meegenomen. 

Nelleke T 

8 28 november 
2023 

Informatie jeugdhonk meenemen richting gemeente. Nelleke T 

9 28 november 
2023 

Navragen stand van zaken reactie gemeente op de 
opmerkingen van de ASD op evaluatie 
Meerjarenbeleidsplan Sociaal Domein 2019-2023. 

Nelleke T 

10 28 november 
2023 

Tekst opstellen voor Facebook met een verwijzing 
naar de opmerkingen van de ASD op de evaluatie 
Meerjarenbeleidsplan Sociaal Domein 2019-2023. 

Thijs 

11 28 november 
2023 

Kort verslag maken voor Facebook van gesprek ASD 
Landsmeer/ASD Oostzaan en naar Thijs sturen. 

Richard 

12 28 november 
2023 

Navragen of er plannen zijn om een Alzheimercafé in 
Landsmeer te vestigen. 

Nelleke T 

13 28 november 
2023 

Marit Kamerman uitnodigen voor de ASD-vergadering 
van 30 januari aanstaande. 

Nelleke T 

14 28 november 
2023 

Bevindingen op de mail zetten van de bijeenkomst 
inzake regionale zorg op 29 november 2023. 

Ellen 

15 28 november 
2023 

Contact opnemen met LINK en hen uitnodigen voor 
een vergadering van de ASD om iets te vertellen over 
een jeugdhonk. 

Justin 
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Pm-lijst  
 
Onderwerp Planning Afgehandeld 
Jack en Marjan maken een afspraak met de Sociaal 
Raadsvrouw inzake schuldhulpverlening 

Eerste helft  
2024 

 

 
 
 


